
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 7. november 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 72
Hvad er ministerens holdning til, at man investerer millioner af kroner på at
etablere sikre miljøgodkendte deponier, hvis man alligevel accepterer, at der
nemt kan deponeres klasse 2-3 jord hvor som helst i f.eks. støjvolde?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jørn Dohrmann (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jorn.Dohrmann@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
formand
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